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Επιτρέψτε μου να ξεκινήσω προσφέροντας τα συλλυπητήριά μου στον Ulf και 
εκφράζοντας τις ευχαριστίες μου στον Alexander. Η τρομοκρατική επίθεση στο 
Βέλγιο χθες το βράδυ ήταν τρομερή και θέλω να θυμηθώ τα θύματα και να 
αποτίσω φόρο τιμής στο βελγικό προσωπικό άμεσης επέμβασης, που έκανε 
άριστο έργο.  
  
Ομοίως, εκφράσαμε τα συλλυπητήριά μας στο Ευρωπαϊκό Κοινοβούλιο προς 
την οικογένεια και τους συγγενείς του Dominique Bernard, ο οποίος 
δολοφονήθηκε στη Γαλλία την περασμένη εβδομάδα. 
  
Η κατάσταση στο Ισραήλ, τη Γάζα και την ευρύτερη Μέση Ανατολή βρίσκεται 
στην κορυφή όλων των ανησυχιών μας. Η πραγματικότητα επί τόπου είναι 
φρικτή, είναι τραγική και προκαλεί απελπισία. 
  
Ο πόλεμος είναι πάντα μια Κόλαση και, όπως πάντα, διακυβεύονται αθώες 
ζωές. Αθώες ζωές έχουν χαθεί και πολλές αποφάσεις αποτελούν επιλογή 
μεταξύ του κακού και του χειρότερου. 
  
Στις 7 Οκτωβρίου, ο κόσμος πληροφορήθηκε τη χειρότερη τρομοκρατική 
επίθεση κατά οικογενειών στο Ισραήλ εδώ και γενεές. Η Χαμάς διέπραξε 
μαζικές δολοφονίες, απαγωγές, βιασμούς, βασανιστήρια, ακρωτηριασμούς και 
βεβήλωση των νεκρών. Δεν χωρούν δικαιολογίες για τέτοιες πράξεις. 
  
Στο Κοινοβούλιο δείξαμε την αλληλεγγύη μας προς τα θύματα και τονίσαμε ότι 
η Χαμάς είναι τρομοκρατική ομάδα που δεν αντιπροσωπεύει τις θεμιτές 
προσδοκίες του παλαιστινιακού λαού και, κυρίως, δεν αντιπροσωπεύει τις 
ελπίδες των μουσουλμάνων ανά τον κόσμο —τους εμποδίζει. Πρόκειται για μια 
διάκριση που πάντα πραγματοποιήσαμε και που πρέπει να συνεχίσουμε να 
υπογραμμίζουμε. 
  
Ως Ένωση, είναι σημαντικό να εκφράσουμε την αλληλεγγύη μας, να 
επαναλάβουμε την απόρριψη της τρομοκρατίας, να συμβάλουμε στην 
απελευθέρωση σχεδόν 200 ομήρων και να υπογραμμίσουμε ότι ο τρόπος με 
τον οποίο το Ισραήλ αντιδρά στην επίθεση είναι κάτι σημαντικό για όλους μας. 
Πρέπει να τονίσουμε ότι πρέπει να συνεχίσουμε να αναζητούμε λύσεις που 



 

 

μετριάζουν τις ανθρωπιστικές συνέπειες στη Γάζα σύμφωνα με τις 
υποχρεώσεις μας και με το διεθνές δίκαιο. 
  
Ακόμα και στους πιο δύσκολους καιρούς, το Κοινοβούλιό μας πάντα πίεζε και 
πάντα θα πιέζει για μια λύση δύο κρατών, μια λύση ισότιμη και δίκαιη. Δεν 
μπορούμε να χάσουμε από τα μάτια μας αυτόν τον στόχο. Θα ασκούμε πάντα 
πιέσεις για μια βιώσιμη και διαρκή ειρήνη. Δυστυχώς, η πραγματικότητα είναι 
ότι οι ειδεχθείς πράξεις των τρομοκρατών της Χαμάς έχουν κάνει ακόμα πιο 
μακρινή την προοπτική αυτή. 
  
Σήμερα, η κατάσταση στη Γάζα συνεχίζει να είναι αφόρητη για τόσους πολλούς 
ανθρώπους. Οι ανθρωπιστικές υποχρεώσεις της Ευρώπης πρέπει να 
παραμείνουν προτεραιότητα και πρέπει επίσης να συνεχίσουμε να 
συνεργαζόμαστε με τους νόμιμους εκπροσώπους του παλαιστινιακού λαού, 
καθώς και με περιφερειακές δυνάμεις, για την αποκλιμάκωση της έντασης τόσο 
στην περιοχή όσο και στις γειτονικές χώρες. 
  
Ως Ένωση, θα θέλαμε να παραμείνουμε συνεκτικοί και ενωμένοι ώστε να 
διασφαλίσουμε ότι οι όμηροι θα αποφυλακιστούν άνευ όρων, ότι δεν υπάρχει 
καμιά δικαιολογία για την τρομοκρατία, ότι η ανθρωπιστική βοήθεια θα φτάσει 
σε όσους έχουν ανάγκη, ότι δεν θα στοχεύονται άμαχοι, ότι θα διατηρηθούν 
ασφαλείς οδεύσεις εντός της Γάζας και ότι θα δημιουργηθούν ανθρωπιστικοί 
διάδρομοι. Για να γίνει αυτό, πρέπει να διατηρήσουμε επαφή με τις γειτονικές 
χώρες για να βοηθήσουμε στην αναπόφευκτη ροή ανθρώπων και βοήθειας που 
πρέπει να περάσουν. Εν προκειμένω, η Αίγυπτος, η Ιορδανία και ο Λίβανος 
έχουν να διαδραματίσουν κρίσιμο ρόλο.  
  
Αυτό το κατέστησα απολύτως σαφές όταν προσκλήθηκα να επισκεφθώ το 
Ισραήλ την περασμένη εβδομάδα στις συνομιλίες μου και στις δημόσιες 
δηλώσεις μας τόσο με τον Πρόεδρο της Κνεσέτ όσο και με τον Πρόεδρο της 
χώρας. 
  
Στο πλαίσιο αυτό, το Κοινοβούλιο μας θα συζητήσει αύριο το θέμα αυτό και θα 
συμφωνήσει σε ψήφισμα. Οι βασικές αρχές του ψηφίσματος είναι η εντολή 
που μου δόθηκε από όλες τις πολιτικές ομάδες πριν από την αναχώρησή μου 
για το Ισραήλ την περασμένη εβδομάδα.    
  
Μπορείτε να βασιστείτε σε εμάς για να κάνουμε ό, τι μπορούμε και είμαι 
βέβαιη ότι θα συνεχίσουμε αυτήν τη συζήτηση την επόμενη εβδομάδα στη 
σύνοδο κορυφής και ελπίζω ότι τα σημεία που διατυπώνουμε θα 



 

 

αντικατοπτρίζονται και στα συμπεράσματα αυτής της διάσκεψης. Είναι 
σημαντικό οι πολίτες να βλέπουν την ενότητα και τη συνοχή μας.  
  
Σας ευχαριστώ.  
  
 


